
 
Göteborgs Bridgeförbund 
 
 
 
 
 
Protokoll styrelsemöte 8, 12 mars 2008  
 
 
 
Närvarande: Jan Hugosson, Göran Johansson, Bo Appelqvist, Anders Wennerbeck, Ingerun 
Syrén-Sjösvärd, Ella Olsson och Lillemor Hagberg. 
.  
 
 

1. Ordföranden förklarar mötet öppnat. 
 

2. Dagordningen fastställs 
 

3. Till justeringsmän väljs Jan H. och Göran Johansson 
 

4. Åtgärdslistan genomgås. 
 

• Jan H. har kontaktat Peter Modh som ansvarar för medlemslistan till 
nästa spelår. 

• Anders W. skissar på mall som underlag för klubbarnas genomgång 
av speletik. 

• Anders W. har avtalat med rikskonsulent Thomas Winter om 
kursledning Ruter/Bridgemate den 19 april i Göteborg. Utskick till 
alla klubbar klart. 

• Jan H har varit i kontakt med ByggGöta angående ventilationen på 
Bridgens Hus. Ventilationen går nu på full effekt både kvällar och 
helger.. 

• Jan H/Göran J har framfört synpunkter på städning och önskemål om 
översyn av stolar till Bridgeservice HB. 

• Jan H. har varit i kontakt med bridgespelare som fått kläder 
sönderrivna p.g.a. spikhuvuden i stolar på Bridgens Hus och framfört 
en ursäkt. 

• Jan H. har varit i kontakt med Arnes Bridgeskola angående 
Nybörjarträffen. 

• Jan H pratar med Bridgeservice HB om möjligheten att lagerhålla 
extra inköpta spelbord, samtidigt som han kontrollerar med Andreas 
W. om inköp har gjorts. 

• Ett stort tack till BK Lyx för donation av rondklocka till 
Spaderrummet på Bridgens Hus. 

• Inhyrning av Klöverrummet på torsdagskvällar på Bridgens Hus för 
BK Lyx är ej aktuellt inför nästa spelår. 



• Jan H. har meddelat beslut om fortsatt avhysning till den person som 
det gäller. 

 
5. Bridgens Hus 

Jan H. har förhandlat med ByggGöta och man har överenskommit  att den nya hyran, 
per den 1 oktober 2008, nedsätts till den ”gamla nivån” under kvartal 4, 2008.. Detta 
innebär att de likviditetsproblem som skulle kunna ha uppstått under kvartal 4, p.g.a. 
de ändrade bidragsreglerna inte uppstår. En summa från GBF:s budget skall 
reserveras för klubbarnas lokalhyror. Detta innebär att om någon klubb får 
likviditetsproblem under 2009, skall GBF kunna stötta, under förutsättning att 
klubben visat intresse att seriöst driva sin verksamhet. Avtalen med klubbarna som 
spelar på Bridgens Hus gäller under förutsättning att årsmötet 2008 godkänner GBF:s 
budget. 
För de flesta klubbar innebär de nya bidragsbestämmelserna att hyresnivån sänks. 
Bo A. uttrycker en förhoppning att GBF skall påverka klubbarna att använda 
eventuellt överskott till att främja Bridgespelet i Göteborg. 
Jan H/Göran J. tar på sig ansvaret att träffa varje klubb, för att informera om klubbens 
situation med den nya hyressättningen och vara behjälpliga vid bidragsansökningarna. 
Jan H. har sammanställt alla klubbars situation och redogör för den. I dagens läge 
gäller ett lokalbidrag på 325 kr/medlem (möjligen 350 kr) som är pensionär, d.v.s. 
över 65 år. Max kan 65 % av hyran betalas av lokalbidraget. Enligt ordförandens 
sammanställning kan några klubbar få problem, men här kan den ovannämnda 
ekonomiska stöttningen från GBF vara aktuell.  
Jan H/Göran J har diskuterat hyresnivån mellan GBF och Bridgeservice HB . Aktuell 
nivå är 54.900 kr/månad. Då ingår all lokalvård av ”bridgeytorna” enligt specifikation 
i avtalet mellan GBF och Bridgeservice HB.  
 
Två Bridgebord utlånas till BK Lyx under påskhelgen. 
 
En policy avseende nyckelhanteringen på Bridgens Hus bör utarbetas. Ingerun S. 
skall få en nyckel i sin egenskap av ordförande i BK Lyx..   

 
6. Ekonomisk rapport 

En aktuell resultat- och balansräkning lämnas av kassören och det ekonomiska läget 
diskuteras.  

 
7. Inkomna skrivelser 

• Skrivelse har inkommit från Johan Wedeen. Skrivelsen har 
överlämnats till TK:s ordförande för behandling  

• Skrivelse har inkommit från BK Lyx avseende hyra av bord från 
klöverrummet på Bridgens Hus samt önskemål om prislista gällande 
olika utrymmen Bridgens Hus. Jan H/Göran J gör en prislista för 
Bridgens Hus alla lokaler inför nästa spelår. Bordshyra för 
klöverrummet under detta spelår åsätts ett pris på 40 kr/bord/gång. 
BK Lyx gör en sammanräkning av inlånade bord för innevarande 
säsong och betalar till GBF. 

• Andreas Winge avsäger sig styrelseuppdraget i GBF. Styrelsen har 
tagit del av hans argument. Andreas Winge har haft ett antal viktiga 
funktioner i styrelsearbetet som han skött på ett utmärkt sätt. 
Styrelsen beklagar hans avgång. Suppleanterna intar hans plats. 



Ingerun S. som första suppleant och Anders W. som andra 
suppleant... 

• Lerums Bridgeklubb har till GBF:s kassör ställt vissa frågor rörande 
utbetalning av juniorbidrag under december 2007. Frågorna besvaras 
av GBF:s sekreterare. 

• Skrivelse har inkommit från Andreas W. angående Asperö 
Bridgeklubbs och De Dövas Bridgeklubbs varande som klubbar i 
GBF då de inte har 8 medlemmar. Gällande Asperö avvaktas beslut i 
frågan till sommaren. De Dövas Bridgeklubb får dispens att kvarstå 
som klubb.   

 
8. Övriga rapporter. 

• Ingerun S. informerar om BK Lyx:s juniorsatsning.  
 
9. Nytt från FSB 

Den nya mästarpoängsdebiteringen är klar. Bo A. informerar sig om de nya 
bestämmelserna. 

 
10. Tävlingsverksamheten 

DM-Lag Final har genomförts. Fyra lag går vidare. Kvalomgångarna till DM-Par har 
inställts p.g.a. för få deltagare. DM-Par Final spelas direkt den 5-6 april. Anders W. 
gör sitt golvprov för Tävlingsledare på silvernivå på BK Lyx jubileumstävling den 29 
mars. TK ser över frågan om Sommarbridge. 
  

11. P2010 
Tyvärr finns ingen tid för denna viktiga punkt. 

 
12. Övriga frågor. 

Bridgens Dag anordnas den 24 augusti. Alla funderar igenom hur den kan se ut i 
Göteborgsdistriktet. 
Arnes Söndagsbridge avslutas i år redan den 30 mars. Anders W. pratar med Arne 
Larsson om möjlighet till förlängning i annan regi. 
  

13. Nästa möte 
Nästa styrelsemöte blir torsdagen den 10 april  kl.9.00 i styrelserummet. 

 
14. Ordföranden tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat 

 
 
 
Vid protokollet   Justeras  Justeras 
 
 
Lillemor Hagberg   Jan Hugosson Göran Johansson 


